

THE WESTIN

BEIJING
CHAORYANG

金茂北京威斯汀大饭店

Come on!
Join us!

- 金茂北京威斯汀大饭店
- 中国北京朝阳区东三环北路7号
- 联系人：曹晓雨
- 电话：17812542308

金茂北京威斯汀大饭店坐落于城市的黄金地段，距离北京首都机场25分钟车程。酒店拥有550间宽敞舒适的客房和套房。所有房间均配备了高速宽带接口，精美的家具和威斯汀的天梦之床及天梦之浴。威斯汀健身中心(WestinWORKOUT®)帮助你恢复活力，室内游泳池任你尽情畅游，放松身心。酒店还设有商务中心和礼品店。我们的6个餐厅，酒吧及酒廊为你提供多种美食和休闲的选择。无论是美味的地方食品还是国际早餐、中餐或晚餐，我们技艺精湛的厨师将一一为你呈送。酒店拥有1400平方米的会议空间，完善的视听设备，专业的服务和优雅的环境。

The Westin Beijing Chaoyang's central location offers a convenient retreat for business people and leisure travelers alike. It is a 25-minute drive from Beijing International Airport and a convenient 15-minute walk to the major malls and bar district. All the 550 guest rooms and suites feature quality contemporary furnishings including the signature Heavenly® Bed and rainforest shower, as well as, wireless High-Speed Internet Access. The hotel also features Westin Executive Club facilities, 11 meeting rooms totaling 1,400 square meter of space for events of various sizes, the WestinWORKOUT® Fitness Studio and indoor heated swimming pool. Guests can choose from one of the six inviting dining options, including Chinese cuisine at Zen5es, succulent meats and seafood at Grange Grill, all-day dining at Seasonal Tastes, authentic Japanese cuisine at Mai, a selection of drinks from Exchange and bakery from Daily Treats.



福利待遇:

- 实习生津贴: 2150元
- 往返交通费及健康证费用报销
- 配套齐全的4-6人间宿舍
- 美味可口的一日三餐
- 完善的培训系统
- 丰富多彩的员工活动
- 八小时工作制, 每周上五休二
- 转正后可享受6险一金。带薪年假, 以及丰厚的年底大红包

空缺职位 Career Opportunity

- **房务部 Rooms**
礼宾部行李员 Bellman
总机 Service Express
行政酒廊接待 Westin Executive Butler
前台接待 Guest Service Attendant
- **房务部 Rooms**
客房部文员 HSKP Attendant
- **市场销售部 Sales& Marketing**
预订文员 Reservation Sales Agent
- **餐饮部 Food& Beverage**
各餐厅/大堂/宴会厅实习生
Waiter/Waitress

